

**Referat fra styremøte i FF- HiOA****Dato : 27.10.2011****Tilstede: Vera Berg, Eldbjørg M. Schön, Inger-Lise Neslein, Marit Næss, Marit Storhaug, Erik Døving, Morten Kielland, Knut Boge, Kjersti Sortland, Bente Lorenzen**

Meldt forfall: Ragnhild Augustson, Astrid Heimer, Gunhild Salvesen og Kristin Sletten

**1 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige styremøte**

Godkjent.

**2. Julegave til medlemmene**

Alle medlemmer får en kulepenn med inngravert Forskerforbundet ved Høgskolen i Oslo og Akershus.. Til sammen betalt kr 8 500,- for kulepennene. FF studiested Kjeller og Pilestredet fordeler kostnadene etter antall medlemmer på hvert sted.

**3. Gave til avtroppende styremedlemmer**

Vi gir gavekort på kr 500. Inntil de to lokallagenes budsjett og regnskap er slått sammen, belastes kostnadene det lokallaget der den som går av, har arbeidet.

**4. Søknad fra Erik Grønvold og Erik Døving om dekning av seminaravgift**

Seminaravgift kr 500,- på hver innvilges.

**5. IDF saker****37/11 Informasjon om styresaker:****Arealsituasjonen og arealdisponering ved HiOA fra 2012**

FF har ikke fått tilsendt arealsituasjonen og arealdisponeringen til høring. Dette må påpekes.

Ikke fått svar på hvorfor Atferdsvitenskap flyttet til nye lokaler fra 01.08.2011. Vi har bedt om drøfting på saken. Heller ikke har driftsted Akershus-vest vært drøftet med TMO.

Ledig kapasitet i spesialrom for storhusholdning. FF gir tilslutning til at deler av arealet kan brukes til andre formål.

Det foreslås utredning av kontorlandskap. FF går ikke inn for kontorlandskap med mindre de som skal arbeide i landskapet ser det som en fordel.

Det meste av fellesadministrasjonen er lagt til Pilestredet. FF understreker at dersom noe av personalet skal flytte fra en campus til en annen, kommer omstillingsavtalen til anvendelse.

FF støtter Akademikerne i at det må kreves høyere (master nivå) utdanning av administrative ledere.

#### **40/11 Budsjettfordelingsmodell ved HiOA**

Knut Boge hadde sett nærmere på modellen og mente det foreløpig ikke var noe å bemerke. Vi avventer saken

#### **44/11 Ressurser til de tillitsvalgte**

Administrasjonen foreslår 60 % grunnressurs. FF godtar ikke dette, verken fremgangsmåten fra administrasjonen eller den foreslåtte grunnressursen. FF ønsker 30% grunnressurs som i dag og mener at adm bør overlate til organisasjonene å bli enige om fordelingen.

#### **45/11 Tilpasningsavtale**

Viser til tidligere gjennomgang med påfølgende referat fra saken.

#### **6. Overføring av Erik Grønvolds 11% ressurs som tillitsvalgt ved studiested Pilestredet (gjelder til ny ressursfordeling er på plass)**

Saken ble utsatt.

#### **7. Lønnsforhandlinger v/Vera**

Konklusjon: Årets pott fordeles flatt.

#### **8. Medlemsverving.**

Viktig at alle sender ut vervingsbrev til alle nytilsatte.

#### **9. Ou søknad v/Eldbjørg og Morten**

Aktuelle tema for seminaret kan være strategiprosessen og/eller universitetssatsing. Vi bør reise til et sted der vi kan lære noe om den type universitet vi ønsker at HiOA skal bli. Skottland og Finland ble spesielt nevnt. Marit Storhaug har de siste 10 år vært på studietur i Skottland og har gode forbindelser der. Hun sa seg villig til å bistå i planleggingen dersom vi velger å reise til Skottland. Inger- Lise Neslein foreslås som nytt medlem i fest-og reisekomiteen. Hun erstatter Ragnhild Augustson som har bedt om avløsning.

#### **10. Orienteringssaker**

- Medlemsmøte for administrative ansatte  
Det er ønske om at flest mulig av styremedlemmer deltar på medlemsmøtene
- Referat fra ekstraordinært IDF møte v/Vera og Eldbjørg
- Rapport fra klubbene om ny organisering av FF ved HiOA  
Alle må ha klubbmøter der fordeler og ulemper med den nye organisasjonsmodellen legges fram. Modellen drøftes på Kiel-turen.  
Alle tar med seg felles vedtekter som vi arbeidet med på Malta

- Påminnelse om fremdrift på lokallags- og klubbnivå. Vera og Marit S refererte til at modellen hadde vært oppe på LU der medlemmene gikk inn for at de to største fakultetene, LU og HF skulle ha to representanter i lokallagsstyret. Sam hadde også hatt modellen oppe og lagt dette ønsket frem. Ingen hadde hatt motforestillinger til dette på SAM. De klubbene som ikke har hatt møte på omorganiseringsaken anmodes om spesielt å ta opp punktet om representasjon (2 på HF og LU, 1 på SAM, TKN og FA). Ekstraordinært årsmøte må avholdes før jul og ordinært årsmøte med valg i slutten av januar. Klubbene må gjennomføre årsmøter før ordinært årsmøte. Vera og Eldbjørg skisserer fremdrift.
- Ou-seminar og FOU seminar v/Eldbjørg  
Gjennomgikk program for OU-seminar og FoU seminar  
Knut sender ut Questback-påmelding.

Julebord på Bristol 24. november. Vera og Eldbjørg sender ut invitasjon.

## 11. Eventuelt

Erik Døving orienterte fra utvalget nedsatt for å utrede fusjon/samarbeid mellom HiOA, AFI og NOVA. Erik D er TMO representant i utvalget Flertallet i utvalget går inn for fusjon. Erik støtter ikke flertallet og har levert en særuttalelse.

Brev fra medlem.

Tas opp senere.

Avmelding på Kiel-turen. Noen som kan ta plassen(e)? Eldbjørg forespør noen aktuelle.

Stort ønske om at møtetidspunktene ses i sammenheng med bussavgangene Kjeller og Pilestredet.

Møteplanlegging:

Eldbjørg la fram et foreløpig utkast til møtedatoer.

Kjersti Sortland

referent